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”Er ministeren bekendt med problemstillingen om, at nogle kommuner benytter 

reglerne om en hjemgivelsesperiode på helt op til 6 måneder for at forhindre 

eller udsætte at barnet kommer hjem til de biologiske forældre? 

Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2014-15, 1. samling jf. 

SOU alm. del - spm. 345.” 

 

 

 

Jeg er ikke bekendt med, at reglerne benyttes sådan. 

 

Jeg kan i øvrigt henvise til mine besvarelser af SOU alm. del spørgsmål 6 og 7 

om reglerne om og formålet med en hjemgivelsesperiode samt mulighederne for 

at klage over kommunens afgørelse om hjemgivelse og fastsættelse af hjemgi-

velsesperioden. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Karen Ellemann 
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